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Agenda for årsmøtet 

Årsmøtet avholdes torsdag 7. mars 2024 klokken 18.00 
Sted: MFK-Brakka eller møterom i 3. etasje på Melløs stadion, avhengig av påmelding og oppmøte. 

DAGSORDEN: 

1. Åpning ved styrets leder

2. Godkjenning av innkalling

3. Valg av dirigent, referent og to desisorer

4. Årsberetninger

5. Regnskap 01.01.23 – 31.12.23 m/revisors
og kontrollkomiteens beretninger | se MFKs årsberetning, avsnitt 5.1 – 5.5

6. Behandling av innkomne forslag | se vedlegg 1

7. Fastsettelse av kontingent og evt. treningsavgift | se vedlegg 2

8. Budsjett for 2024 | se MFKs årsberetning, avsnitt 5.1

9. Behandle MFKs organisasjonsplan | se MFKs årsberetning, avsnitt 6

10. Valg | se vedlegg 3

11. Ansette revisor | se vedlegg 4

Kun medlemmer innmeldt før 7. februar og med betalt kontingent har stemmerett. 

Vedlegg 1-4: Se påfølgende sider. 
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Vedlegg 1 | Agendapunkt 6: 

INNKOMNE FORSLAG 

(i alt 3 forslag) 

Forslag #1: 

Moss Fotballklubb skal i alle sammenhenger, formelle som uformelle, ha et klart og 
tydelig standpunkt mot bruk av VAR i norsk fotball. 

Du kan lese forslaget og begrunnelsen på de neste sidene 

Forslagstiller:  Daniel Rajah Sriskantharajah 

Skriftlig avstemmning er ønsket 

Fra styrets behandling av saken den 27 februar: 

• Styret kan godt se at det første året med VAR ikke alltid har vært ideelt, men mener at VAR
først må få en sjanse til å vise forbedring før man eventuelt avslutter arbeidet med det.

• Styret har mottatt en informasjonspakke fra NFF, for interesserte så kan denne fås ved
henvendelse admin@mossfk.no

• Uansett om man er for eller mot VAR så mener styret også at ved å være prinsipielt imot i
enhver sammenheng så settes klubben på sidelinjen i diskusjonen omkring VAR. Det er helt
unaturlig for oss å delta i arbeid for forbedring når vårt standpunkt er mot.

• I tillegg mener styret at denne type prinsipielle årsmøtevedtak bør holdes primært til
forhold som berører Moss Fotballklubb alene.

• Styrets oppfordring er derfor at årsmøtet ikke støtter forslaget.

mailto:admin@mossfk.no
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Begrunnelse for forslag om at Moss Fotballklubb skal i alle sammenhenger, formelle som 
uformelle, ha et klart og tydelig standpunkt mot bruk av VAR i norsk fotball 

Begrunnelse: 

Vi er foreløpig ikke påvirket av VAR, men det er viktig at vi er proaktive og viser vårt standpunkt på 
dette temaet før vi sitter midt i det. Det er flere grunner til at VAR ikke er bra for fotballen: 

1. VAR gjør ikke fotballen mer rettferdig.

For hver avgjørelse VAR gjør riktig finnes det flere eksempler på at avgjørelser blir gale når 
situasjonsrekkene blir brutt opp og en nøkkelsituasjon blir vurdert uten foregående hendelse. 

Fra idrettssosiolog Mads Skauges kronikk: 

«Et ferskt eksempel er beskrivende: Angriperen dytter forsvareren slik at forsvarerens arm treffer 
angriperen. Det riktige er frispark til forsvareren, men feilen var ikke stor nok for VAR. Resultatet ble 
straffespark til angriperen. 

VAR gjør at mindre lovbrudd dommere tidligere umiddelbart straffet, går ustraffet. Avventende dømming i 
påvente av VAR, gir flere dommerfeil og mer urettferdighet. 

Ikke minst gjelder det offside, som er minst like vilkårlig med VAR som uten. Beregninger viser at 
offsidelinjen kan flytte seg flere centimeter på én hundredel.» 

I mange andre tilfeller kan man se at VAR brukes på en måte som ikke er i tråd med hva klubbene har blitt 
forespeilet. Tromsø får straffe mot Stabæk etter VAR-sjekk selv om ingen vinkler viser hvem som er først på 
ballen. Stabæk får annullert scoring i Sandefjord fordi dommer dømmer offside, og ikke på situasjonen i 
forkant der Stabækspilleren blir holdt fast på mållinja – og dermed satt i offside. I Sandefjord så dommer kun 
på én vinkel på OFR. Begge disse situasjonene ble kampavgjørende. I mange andre tilfeller er begrepet «clear 
and obvious» strukket langt forbi smertegrensen – men først og fremst fremstår det helt tilfeldig og like 
situasjoner kan gi helt forskjellig resultat fra kamp til kamp.  

2. VAR gjør opplevelsen for publikum dårligere

Til og med runde 14 var det 73 VAR-situasjoner i Eliteserien. Ikke 31 som NFF har påstått. Dette er 
alle situasjoner der publikum må vente på at VAR skal tenke seg om litt, diskutere på øret, eller se 
på en skjerm. I hver eneste en av disse situasjonene blir man minnet om at man ikke kan juble for 
spillets gang lenger, for når som helst kan VAR komme for å gjøre et eller annet ingen på stadion 
forstår eller får vite. Flere har også kommentatorer vært helt i villrede for hva det blåses for. 

3. Ledelsen gir ikke inntrykk av å vite hva de egentlig prøver på

Dommersjefen har blitt sitert både på at det viktigste er å gjøre rett avgjørelse og at man bare må 
glemme klokken, og på at det viktigste er å få tidsbruken ned (vedlegg 1). Styreleder i Norsk 
Toppfotball sier med 4 minutters mellomrom først at dommer skal dømme straffe dersom VAR sier 
at det er straffe fordi de har bedre vinkler, før han litt senere sier at det er dommeren som skal ta 
avgjørelsen og ikke fordi det kommer et «pling» fra VAR-rommet. Fotballrådet podcast 

Gjennomgangstonen virker å være at nær sagt ingen vet helt hva de driver med eller hva vi prøver 
på – heller ikke de sterkeste pådriverne for VAR. Det er derfor heller ingen grunn til å gi denne 
ledelsen fornyet tillit. 

https://www.fotballsupporter.no/2023/08/10/hva-var-problemet-igjen/
https://twitter.com/tv2sport/status/1683546294030049297
https://twitter.com/possesandboe/status/1678118337002237953
https://www.fotballsupporter.no/2023/08/05/fakta-er-at-vi-har-hatt-31-var-situasjoner-sa-nff-da-matte-vi-telle/
https://www.fotball.no/dommer/toppdommer/artikler/2023/skal-redusere-tidsbruken-pa-var-situasjoner/
https://www.aftenposten.no/sport/fotball/i/0QOA3J/forsvarer-var-tidsbruken-etter-klagestorm-maa-bare-glemme-klokken
https://www.aftenposten.no/sport/fotball/i/0QOA3J/forsvarer-var-tidsbruken-etter-klagestorm-maa-bare-glemme-klokken
https://www.tv2.no/sport/fotball/eliteserien/eliteserieklubbane-om-var-verre-enn-eg-frykta/15915563/
https://twitter.com/OK_Sandvik/status/1684277520953143296
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Forslag #2: 

Familiemedlemskap innføres til kroner 1000,- pr år. Det er relativt høy medlemskontingent i Moss 
FK. Med et familetilbud til denne prisen favner du alle typer familier som har lyst til å være 
medlem av Moss FK (eneforsørgere, to forsørgere, lav inntekt, høy inntekt, etc).  

Et slikt tilbud tror jeg kan føre til medlemsvekst, gjøre medlemskap mer aktuelt og attraktivt. 
Samt øke inntektene til klubben.  

Forslagstiller: Roy Kenneth Nilsbakken 

Skriftlig avstemning er ønsket 

Fra styrets behandling av saken den 27 februar: 

Selv om kontingenten nå ikke har vært regulert på en stund og dermed pga prisstigning i realiteten 
er blitt lavere, så mener styret at dette kan være et godt forslag for å komme familiers økonomi i 
møte. Styret støtter også forslagstillers synspunkt om at denne kan føre til medlemsvekst.  

Medlemskontingenten for familier bør fastsettes som en faktor på 2 ganger ordinær kontingent for 
voksne. Så slipper vi å ta spesielt standpunkt til denne kontingenten. 

Styret støtter på dette vilkår forslaget. 

Det presiseres at medlemskontingenter generelt som vedtas på årsmøtet gjelder for det neste året, 
dvs 2025. 
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Forslag #3: 

Alle medlemmer av Moss FK skal ha minimum 15% rabatt på sesongkort, uavhengig hvor på stadion 
det kjøpes. Dette som en medlemsfordel gjennom hele året og ikke som et "early bird" tilbud for 
eksempel.  

Det er relativt høy medlemskontingent og fremfor å senke kontingenten, fremmes dette forslaget. 
Denne medlemsfordelen vil gjøre det straks  

mer attraktivt å melde seg inn i klubben, spesielt nå i dyrtid. Og jeg tror det vil øke 
medlemsmassen og gavne klubben på alle måter.  

Forslagstiller: Roy Kenneth Nilsbakken 

Skriftlig avstemning er ønsket 

Fra styrets behandling av saken den 27 februar: 

Ut fra styrets kjennskap så har dette vært en ordning som også har vært praktisert tidligere. Styret 
støtter forslaget fullt ut gitt at den ikke kan gis i kombinasjon med andre rabatter. Dvs at den gis 
som rabatt på veiledende priser for voksne, honnør og barn.  

Styret mener at dette er en sak som ikke skal behandles av årsmøtet. Dette må ligge alene innenfor 
rammene til styret å vedta, i og med at styret også har det løpende ansvar for klubbens økonomi. 

Styret vil derfor orientere årsmøtet om at de alt har vedtatt å innføre en slik medlemsrabatt på 
sesongkort.  

Den vil bli gitt med 15% rabatt på veiledende priser. 

Styrets primære standpunkt er derfor at saken avvises. Sekundært om den vedtas at den kun kan 
gis på veiledende priser.

De medlemmer som allerede har kjøpt sesongkort til veiledende pris kan få rabatten refundert ved 
å sende inn sitt krav med kvittering dokumentert til ellen@mossfk.no innen 31 mars, eller be om å 
få motta et MFK-skjerf.

mailto:ellen@mossfk.no
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Vedlegg 2 | Agendapunkt 7: 

FASTSETTELSE AV KONTINGENT
OG EVT. TRENINGSAVGIFT 

Fra MFK lov § 15 1 ledd nr 7 

Fastsette medlemskontingent på minst kr 100, og treningsavgift, eller gi gruppestyrene fullmakt til å 
fastsette treningsavgift for gruppens aktivitet, jf. § 19 (3) c iv. (se også lovens § 4) 

Punkt 7.1: Treningsavgift yngres og utviklingsavdelingen - innstilling til årsmøte 

Treningsavgift, styret ber om fullmakt til å fastsette treningsavgiftene og oppstillingen nedenfor er 
den som er lagt til grunn for klubbens økonomi og budsjett for 2024: 

 

Grunnet etablering av utviklingsavdelingen så er treningsavgiften for disse økt betydelig. Det er verdt 
å merke seg at det inkludert i disse avgiftene så foreligger fordeler tilsvarende ca 3 500,-. Det er sendt 
eget orienteringsskriv til foreldre i utviklingsavdelingen. 

For G14 og yngre så er avgiften fryst til 2023 nivå som innebærer en nedgang pga prisstigning i 
samfunnet 

Der det finnes ulønnede trenere pålaget så vil det for inntil 2 av trenerne kunne gis 50% rabatt på 
avgift til deres barn. 

Dersom det kommer et G2019-G05 lag så blir prisen kr 900x2=1800. 

Punkt 7.2: Kontingent  - innstilling til årsmøte 

Medlemskontingent foreslås opprettholdt tilsvarende 2023, dvs kr 600,- pr år. 

2023 1 halvår 2 Halvår Totalt 2023 2024 1 halvår 2 Halvår Totalt 2024

Junior 3500 3500 7000 Junior 4 500 4 500 9 000

G2007 -G16 2950 2950 5900 G2007-G17 4 250 4 250 8 500

G2008 -G15 2700 2700 5400 G2008-G16 4 000 4 000 8 000

G2009- G14 2550 2550 5100 G2009-G15 2 700 2 700 5 400

G2010 -G13 2550 2550 5100 G2010-G14 2 550 2 550 5 100

G2011- G12 2300 2300 4600 G2011-G13 2 550 2 550 5 100

G2012- G11 2200 2200 4400 G2012-G12 2 300 2 300 4 600

G2013 0 G2013-G11 0

G2014-G09 1700 1700 3400 G2014-G10 2 000 2 000 4 000

G2015-G08 1400 1400 2800 G2015-G09 1 700 1 700 3 400

G2016-G07 1250 1250 2500 G2016-G08 1 400 1 400 2 800

G2017-G06 900 900 1800 G2017-G07 1 250 1 250 2 500

G2018-G05 900 900 1800 G2018-G06 900 900 1 800
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Vedlegg 3 | Agendapunkt 10: 

VALG 

10.1  Hovedstyret 

10.2  Yngres-styret 

Hovedstyret Styre 2023 Valgperiode Nytt styre 2024 Status

Leder Thorfinn Hansen 2023-2024 Thorfinn Hansen Ikke på valg 

Nestleder

Per Markus Grundesen 

Bjørn Ove Hattevig 2024-2025 Bjørn Ove Hattevig Positiv til valg

Styremedlem/leder 

Yngres

Christian B. Ausland * 

Kirsten Fischer Nielsen 2024-2025 Kirsten Fischer Nielsen Positiv til valg

Styremedlem Thomas H. Meyer 2023-2024 Thomas H. Meyer Ikke på valg 

Styremedlem Per Morten Haugen 2023-2024 Per Morten Haugen Ikke på valg 

Styremedlem

Erland Johnsen- 

Roy Grønli 2023-2024 Anders Juliussen Positiv til valg

Styremedlem Marianne Dahlmann 2024-2025 Hilde Rui Positiv til valg

Styremedlem

Bjørn Ove Hattevig * 

Glenn Bednarczyk 2024-2025 Jostein Solli Positiv til valg

Varamedlem Glenn Bednarczyk 2024 Trygve Kase Positiv til 1 år

Varamedlem Roy Grønli * 2024 Roy Grønli Positiv til 1 år

Varamedlem Kjetil Andresen 2024 Geir Hagnes Positiv til 1 år

* B.O.Hattevig erstattet P.M. Grundesen,  K. Fischer Nielsen erstattet C.B. Ausland og R. Grønli erstatter E. Johnsen
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10.3  Øvrige komiteer 

 

 

 

10.4  Valgkomite 

Styret innstiller på følgende: 
 

• Børge Skogvoll | leder 

• Jørgen Magnussen 

• Harald Mathisen 

• Per Christian Pettersen | varamedlem 
 

 

Moss FK ønsker velkommen til alle nye tillitsvalgte  
og takker samtidig for innsatsen til samtlige avtroppende 

 

 

  

Kontrollkomite Komite 2023 Valgperiode Komite 2024

Komitemedlem Evy Viken 2024 Evy Viken Positiv til 1 nytt år

Komitemedlem Ingar Askheim 2024 Ingar Askheim Positiv til 1 nytt år

Varamedlem Magnar Nilsen 2024 Magnar Nilsen Positiv til 1 nytt år

Varamedlem Carsten Backhe 2024 Carsten Backhe Positiv til 1 nytt år

Lovkomite Lovkomite 2023 Komite 2024

Komitemedlem-LederPer Viggen 2022-2023 og 2024 Per Viggen Ikke på valg

Komitemedlem Bjørn Listerud 2024-2025 og 2026 Klaus Hansen Har sagt ja 

Komitemedlem Ivar Listerud 2023-2024 og 2025 Ivar Listerud Ikke på valg

Personlig varamann Bjørn Røsten 2022-2023 og 2024 Bjørn Røsten Ikke på valg

Personlig varamann Steinar Johnsen 2024-2025 og 2026 Hans Christian Guthu Har sagt ja 

Personlig varamann Knut Evensen 2023-2024 og 2025 Knut Evensen Ikke på valg

Innstilling æresbevisningerInnstilling æresbevisninger

Komite 2023 Komite 2024

Komitemedlem Ivar Listerud 2022-2023 og 2024 Ivar Listerud Ikke på valg

Komitemedlem Knut Evensen 2024-2025 og 2026 Knut Evensen Positiv til 3 nytt år

Komitemedlem Per Viggen 2023-2024 og 2025 Per Viggen Ikke på valg

Personlig varamann Ole Jonny Henriksen 2022-2023 og 2024 Ole Jonny Henriksen Ikke på valg

Personlig varamann Frode Andresen 2024-2025 og 2026 Thomas Thorkildsen Positiv til 3 nytt år

Personlig varamann Geir Henæs 2023-2024 og 2025 Geir Henæs Ikke på valg

Husstyret Husstyre 2023 Husstyre 2024

Komitemedlem-LederMonica Lervold 2024 Anita Greenwood Fra yngres  har sagt ja

Komitemedlem Renate Isaksen 2024 Roy Grønli Fra hovedstyret - salg ja

Komitemedlem Gunnar Berg 2024 Kjell Nygaard Fra Eldres - har salg ja 

Komitemedlem Ivar Nilsen 2024 Kun krav om 3 medlemmer

Dommernes 

representant 2023 2024

Øystein Gulljord 2024 Tor Erik Thorkildsen Positiv til  et  år
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Vedlegg 4 | Agendapunkt 11:  
 

VALG AV REVISOR 
 

Styret innstiller på at Moss Fotballklubb fortsetter med BDT Viken som revisor.  

 


